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Vragen van de leden Van Dekken en Mei Li Vos (beiden PvdA) aan de 
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Sporter is 
straks meer kwijt als gemeente niet oplet» (ingezonden 3 juni 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «NOC*NSF: Sporter is straks meer kwijt als gemeente niet 
oplet»?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat deze wet, de Wet markt en overheid, zijn doel 
voorbijschiet op het moment dat hier ook sporters door worden getroffen? 

Vraag 3
Is het waar dat op grond van deze wet uitzonderingen gemaakt kunnen 
worden voor de bepaling dat altijd de integrale kostprijs doorberekend moet 
worden? Klopt het dat de gemeente daarvoor een besluit moet nemen om 
sportaccommodaties te bestempelen als een dienst van algemeen econo-
misch belang (DAEB)? 

Vraag 4
Bent u bereid om in overleg te treden met de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten (VNG) zodat zij bij haar leden kan benadrukken dat, op het 
moment dat gemeenten geen uitzonderingsbesluit treffen voor 1 juli 2014, 
gemeenten de integrale kostprijs van sportvoorzieningen aan de sportvereni-
gingen moeten doorberekenen? 

Vraag 5
Bent u bereid, al dan niet in samenwerking met de VNG, de gemeenten erop 
te wijzen dat zij een DAEB-besluit kunnen nemen? Bent u bereid een concept 
DAEB-besluit rond te sturen aan de 403 gemeenten?

1 Metronieuws.nl, 27 mei 2014
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